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 06/2024 מיוחדת לא מן המנייןפרוטוקול ישיבה 

  י"ח סיוון ,שני  מן המניין, שהתקיימה ביום  לא  פרוטוקול ישיבת מועצת בנימינה גבעת עדה 
 בנימינה.  ,3בחדר ישיבות, קרן היסוד ,  2024 יוני ב 24תשפ"ד, 

 
 ראש המועצה. -גיל חנניה  משתתפים: 

 

רוזנסקי, תמיר   ידפנה לב ארי, ליאור זיוון, אביטל תבור, נטע ארז, אסת חברי המועצה: 

 . יונגר, שושנית עציון, ענת חולי, דרור לוי

 

 מיכל אורון עזני. , פרץ ומישל נעדרו:

 

 צוות מקצועי: 

 

 גזבר  -אבישי יצחקי 

 מנכ"לית -ניצן מחנאי גרמן 

 מהנדס  -יואב מלטר 

 מנהל אגף שפ"מ -רגב גולן 
 

 יועץ משפטי  -עו"ד אריאל פישר                         

 מבקר  -נג'יב מנצור          

 מנהל חשבונות ראשי  -יוסי אושאדי          

             

          

 על סדר היום:

 . 2025אישור צו ארנונה לשנת   .1

 

 

 בברכה, 

 גיל חנניה     

 ראש המועצה     
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 המועצה: ריכוז החלטות מליאת 

 2025מליאת המועצה מאשרת את צו הארנונה לשנת  .1
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 דיון והחלטות:

 . 2025אישור צו ארנונה לשנת . 1

, אישור צו ארנונה אנחנו פותחים את הישיבה השלישית היום שלא מן המניין גיל חנניה:

 . 2025לשנת 

 השלישית. ערב טוב בפעם  אבישי יצחקי: 

 הטייס  בתוספת  2024  הארנונה  לצו  המשכי  הינו  2025  לשנת  הארנונה  צו

,  2024  הארנונה  לצו  באשר  המועצה  החלטת  ויישום  חוק  י "עפ  האוטומטי

 מדי שנה.  1.875%שנתית של   –באשר להעלאה ארבע 

 . 2025 לשנת הארנונה צו את לאשר מכם מבקש אני

 פנימה כבר? הטייס האוטומטי נכנס ליאור זיוון: 

 נכנס. מה שעושה המדינה אנחנו צריכים לכבד את זה. הטייס האוטומטי  אבישי יצחקי: 

 יהיה צריך לחזור למועצה לאישור חוזר? ליאור זיוון: 

הוא  אבישי יצחקי:  כן  כשמו  מבקש    . וכן ההחלטה הארבע שנתית  לא, הטייס האוטומטי 

 לאשר אותו. 

 ? 2025ארנונה לשנת מי בעד לאשר את צו  גיל חנניה:

 11 -בעד  הצבעה: 

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 

 2025מליאת המועצה מאשרת את צו הארנונה לשנת  -  10החלטה מס' 

      

 

 

 

 

 

 

 , בזאת ננעלת ישיבת המליאה

 

 

 

 

 

 גיל חנניה            ניצן מחנאי גרמן

 המועצה ראש                                                                            המועצה מנכ"לית


